



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會  
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong  
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半  
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk  
www.hhyc.org.hk

4 October 2024

## Invitation to Members to Stand for Election at the Club's AGM to be held on 14 November 2024

Dear Members

On 3 October 2024, the Nominating Committee published the candidates it has selected to stand for election to the offices and memberships of the General Committee being vacated at the Club's Annual General Meeting to be held on 14 November 2024 (the **AGM**).

Notwithstanding the selection of the Nominating Committee, pursuant to Article 17.1(g) of the Club's Articles of Association, Life, Full or Senior Associate Members may propose or second Eligible candidates to stand for election to the offices and memberships of the General Committee being vacated at the AGM **at or before 6pm on 24 October 2024**.

Forms for proposing candidates can be obtained from the Membership Office by contacting Jessica Yau on 2719 7927 or by email at [jessica.yau@hhyc.org.hk](mailto:jessica.yau@hhyc.org.hk). The completed forms should be returned to Jessica Yau at or before the above stated deadline.

Regards

Aaron Goach  
Honorary Secretary  
The Hebe Haven Yacht Club Limited





The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會  
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, N.T. Hong Kong  
香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半  
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk  
www.hhyc.org.hk

## 邀請會員參加於 2024 年 11 月 14 日舉行的會員週年大會上舉行的選舉

尊貴的會員：

本會提名委員會已在 2024 年 10 月 3 日公佈其選出的候選人於 2024 年 11 月 14 日舉行的會員週年大會上競選執行委員會主要委員及其他成員的空缺職位。

儘管如此，根據本會章程第 17.1(g) 條，終身、正式及資深普通會員可於 2024 年 10 月 24 日下午 6 時或之前推薦或附議合資格的候選人於週年大會上競選執行委員會主要委員及其他成員的空缺職位。

提名表格可向本會會員事務部 Jessica Yau 索取（電話：2719 7927；電郵：jessica.yau@hhyc.org.hk）。填妥之提名表格須於上述截止日期或之前交回 Jessica Yau 收。

此致

Aaron Goach  
白沙灣遊艇會名譽秘書  
2024 年 10 月 4 日

